
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Jaarverslag Dorpsraad Aagtekerke 2024 
 
 
Algemeen 
In 2024 hebben we ons als dorpsraad weer voor diverse zaken in en rondom ons dorp ingezet. De 
Gemeente Veere vraagt bij diverse onderwerpen onze participatie. We nemen daar zoveel mogelijk aan 
deel en proberen ons dorp zo goed mogelijk te vertegenwoordigen. 
 
Bestuur 
Het bestuur bestaat nu uit:  
Hans Nonnekes, voorzitter 
Annemiek Dekker, secretaris 
Marleen Maljaars, penningmeester 
Christine Dekker, lid/2e secretaris 
Wim Sinke, lid  
Kees Minderhoud, lid 
We zijn nog op zoek naar enkele mensen die ons aan kunnen vullen en voor volgend jaar zoeken we een 
nieuwe voorzitter. We hopen dat we binnenkort iemand vinden die alvast mee wil draaien. 
 
Vergaderingen 
In 2024 hebben we intern vergaderd op 16 januari, 4 juni, 26 september en op 20 maart en 20 november 
hebben we een openbare vergadering gehouden. 
 
Zaken waarmee de dorpsraad zich heeft beziggehouden in 2024 
 
1. Amicitia: Multi-Functionele-Accommodatie (MFA) met speeltuin 
Eind 2023 was de officiële opening van het gebouw met gymzaal. Begin 2024 is ook de speeltuin geopend. 
Beide voorzieningen worden goed gebruikt. Het beheer wordt gedaan door de stichting Vrouwen Agatha. 
Eerst alles op vrijwillige basis, maar inmiddels is er extra financiële ondersteuning vanuit de gemeente, 
zodat er nu 1 betaalde kracht is. Dit is beter voor de continuïteit en geeft ruimte voor nieuwe initiatieven.  
 
2. Skatebaan of andere speelvoorziening 
Door de ontwikkeling van Bouwlust III was er geen plaats meer voor de skatebaan. 
Er was budget voor verplaatsing van de skatebaan of iets nieuws. In samenwerking met Stichting Welzijn 
Veere is er een enquête gehouden onder de jeugd en dit najaar is er een multispeelveld bij het Kalfhoekse-
pad geplaatst en een raceparcours met speeldorp bij het bosje langs het Bergwegje. Daar willen we nog 
een picknicktafel aan toevoegen uit het budget van de dorpsraad. Het is een mooie voorziening geworden 
en het wordt al veel gebruikt. 
 



3. Kunst in de kern 
1 lid van de dorpsraad heeft deelgenomen in de kunstcommissie om te komen tot een kunstwerk in 
Aagtekerke. 18 januari kon het dorp kiezen uit 2 ontwerpen. Daaruit is Vriendschap van Karin Coolen 
gekomen. Op 25 november is het kunstwerk onthuld: 3 verlichte palen die nu bij de ingang van Amicitia 
staan. Een mooie aanvulling op het lege pleintje voor het gebouw. 
 
4. Verkeer en vervoer 
Verkeersproblematiek Noordwestroute Walcheren 
Elke vergadering komt het verkeer ter sprake. Inwoners van ons dorp ervaren veel overlast van het steeds 
drukker wordende verkeer, vooral in het toeristenseizoen. Maar ook door plaatselijk verkeer van en naar 
de N57. In de dorpen Aagtekerke-Grijpskerke-Oostkapelle en Domburg moet veel verkeer door de smalle 
straten van de kernen. 
Op initiatief van de gemeente zijn er focusgroepen gevormd met vertegenwoordigers uit alle geledingen 
van de bevolking. Er zijn 4 avonden geweest om te komen tot oplossingen en de beste routes. Voor de 
zomer is er een presentatie geweest van 4 varianten. Dit najaar heeft het college van B&W een keuze 
gemaakt, die niet door de gemeenteraad is overgenomen. Het ging over een nieuw aan te leggen weg, 
dwars door het poldergebied (Hoge Duvekotsweg-Zwanenburgseweg). De gemeenteraad wil meer tijd en 
onderzoek. Eigenlijk zijn we voor ons gevoel dan terug bij af. Het is nu afwachten hoe dit verder aangepakt 
zal worden. 
 
Project Westrand Domburg 
Op uitnodiging van Coen van der Wel die werkt voor Westrand B.V. zijn we aanwezig geweest op diverse 
participatieavonden. Westrand B.V. is een samenwerkingsverband van o.a. de grondeigenaren van 
Roompot voor het parelgebied. Ze willen gaan vernieuwen en dan ook gelijk een betere ontsluiting 
aanleggen, zodat ‘hun’ verkeer niet meer door Domburg hoeft. Gevolg is dat het verkeer ergens langs de 
andere kant van Domburg (over Aagtekerke?) zijn weg zal moeten vinden. 
Dit heeft veel impact en daarom is een participatietraject opgezet met diverse stakeholders. Ook kunnen 
we onze input geven over hoe het gebied eruit moet gaan zien en welke voorzieningen er moeten komen. 
 
Openbaar vervoer; 
De provincie is in samenwerking met de gemeente bezig om een nieuw systeem voor openbaar vervoer 
op te zetten. Met o.a. als doel betere bereikbaarheid op de dorpen. Met een vaste buslijn, aangevuld met 
flexibel publiek vervoer op aanvraag. Met op vaste plekken HUBs waar je op kan stappen. Denk aan 
deelauto, deelfiets, buurtbus, flextaxi. Boekingen via 1 centrale app. Er is een projectgroep mee bezig en 
een speciale website voor: www.reizendoorzeeland.nl. 
Begin 2027 moet dit gaan draaien. 
 
Fietsers 
Er is een overleg geweest met de fietsersbond Walcheren. De afdeling Middelburg is overgegaan naar 
fietsersbond Walcheren en ze willen meer voor de dorpen van de gemeente Veere betekenen. Ze hebben 
goede contacten bij de gemeentes. Ze vragen ons naar onze knelpunten op fietsersgebied en zoeken nog 
bestuursleden uit Walcheren. 
 
Overige knelpunten in het verkeer 
De onduidelijke situatie op de driesprong Roosjesweg/Bosselaarstraat/Bouwluststraat- met name 
fietsersoversteek. Ons idee is het fietspad doortrekken naar Kalfhoeksepad en daar een goede oversteek 
(rotonde?) maken. 
Driesprong Dorpsplein-Bosselaarstraat-Rijsoordselaan; rare bocht in de weg en paaltjes.  
Driesprong Schoolstraat-Prelaatweg-Pekelingseweg is toe aan een opknapbeurt. Te rommelig en oude 
beplanting. 
Bestrating Schoolstraat, slecht om te fietsen, te wandelen en te steppen 
Bomen op het Dorpsplein – ze worden te groot en te veel, overlast door vogelpoep en luizen. In de zomer 
erg donker. 

http://www.reizendoorzeeland.nl/


 
5. Woningbouw 
Bouwlust III is volop in ontwikkeling. Er staat een rijtje sociale huurwoningen van Zeeuwland die inmiddels 
bewoond zijn. De bouw van de overige kavels verloopt voorspoedig, de eerste bewoners zijn er eind 2024 
ingetrokken. 
De ruimte waar eerst de gymzaal stond en een deel van de speeltuin aan de kant van de Bouwluststraat 
komt beschikbaar voor woningbouw. De inzet is nu betaalbare, levensloopbestendige en starterswoningen. 
Met een werkgroep met belangstellenden en een architect is er nu een voorlopig plan gepresenteerd voor 
ongeveer 11 woningen. De planning voor 2025 is: juni start verkoop, december start bouw. 
 
6. Website en Agathacourant 
Christine en Annemiek doen het beheer en proberen de site steeds up-to-date te houden. 
De opmaak van de Agathacourant wordt verzorgd door Vrouwen Agatha, Hans zorgt steeds voor een stukje 
tekst over zaken die de dorpsraad bezig houdt. We helpen als dorspraad mee om de krant te bezorgen. 
Ook de agenda van onze openbare vergaderingen gaat mee. 
 
7. Contact met Gemeente 
Wethouder Tuk is onze kernwethouder, voor iedere openbare vergadering hebben we een klein overleg 
met hem om hem bij te praten over de actuele zaken. Hij  was ook aanwezig op onze openbare vergaderin-
gen. Dat ervaren we als positief, soms kan hij ons ook aanvullen als er vragen zijn uit het publiek. 
Maaibeleid 
Dit voorjaar kregen we bericht dat de gemeente een nieuw beleidsplan Groen heeft. Vanuit dat plan is het 
doel klimaatbestendig en ecologisch beheren van de groene buitenruimte. Minder gazon en meer 
bloemen als dat kan. Minder vaak maaien. Dit hebben we al gemerkt dit voorjaar, op sommige plaatsen 
werd het groen in de bermen echt te lang. Dit najaar is de omgeving van het Vievertje aangepakt. De 
wandelpaden zijn verbeterd en er komt minder gras. Ook zal de vijver uitgebaggerd worden. 
Dorpsschouw 15 mei 
We hebben een mooi rondje door het dorp gelopen met de wethouder en enkele vertegenwoordigers van 
de gemeente. Daar hebben we verschillende knelpunten op het gebied van verkeer en groen kunnen laten 
zien. Een aantal punten zijn inmiddels opgepakt, maar er zijn ook punten waar we geen gehoor op kregen. 
Maar we blijven ze natuurlijk aankaarten.  
 
We zijn als dorpsraad aanwezig geweest bij de volgende bijeenkomsten van de gemeente: 
Werkgroep verkeersafwikkeling Noordwest route, uitleg zie punt 4. 
Bijeenkomst opstap-en uitstappunten in Veere tbv het nieuwe openbaar vervoersysteem 
Overleg over de rol van stads- en dorpsraden, individueel en een algemeen overleg met alle stads-en 
dorpsraden 
Ontwikkelkader verblijfsrecreatie; dit proces loopt nog. Er zijn plannen om een rem op het toerisme te 
zetten. Er is nog wel ruimte om te groeien, maar onder strenge voorwaarden. 
Overige onderwerpen waar onze inbreng gevraagd werd: 
Ontwerpbeleidskader Kleine Windmolens op land. 
Doemee veere.nl. Dit is een nieuw platform dat is opgezet als een centrale plek om informatie te delen en 
input en feedback te krijgen. Actieve projecten zijn zichtbaar op de homepagina. Elk participatieproject 
betrekt mensen op een andere manier. Er kan bijvoorbeeld gevraagd worden om een idee toe te voegen, 
commentaar te geven op een voorstel, een prioriteit kenbaar te maken, of een enquête in te vullen. Iedere 
inwoner kan meedoen door zich aan te melden via die website. 
 
  



 
8. Herdenkingsmonument 
Het monument met het vliegtuig in de Kalfhoeksepad is ooit opgezet en geadopteerd door de dorpsraad. 
Elk jaar is daar een herdenking met de jeugd van de Versluijsschool. Dit jaar was de bevrijding 80 jaar 
geleden dus nu heeft het monument een grondige onderhoudsbeurt gekregen. Zo is bijvoorbeeld het hek 
geverfd. 
Hans heeft dit samen met een aantal vrijwilligers gedaan. Er staat nog een oude laadpaal die niet meer 
werkt. Die proberen we op een nette manier af te voeren. 
 

 
Januari 2025 

 


